
Protokół Nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 14 czerwca 2019 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji z dnia 19.04.2019r., 30.04.2019r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 lutego 2019 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 1 kwietnia 2019 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 maja 2019 r. 

7. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji 

i pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz zaproponował przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji 

z dnia 19.04.2019r., 30.04.2019r. 

Do protokołów z posiedzeń Komisji uwag nie zgłoszono i jednogłośnie przyjęto 3 za. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 18 lutego 2019 r., gdzie uznaje się petycję w sprawie przebiegu drogi wojewódzkiej DW 651 

popierającego wniosek mieszkańców ulic: Suwalskiej, Kolejowej, 1-go Maja, Świerkowej, Zatorowej i ulic 

sąsiadujących w Gołdapi, dotyczący przebiegu drogi wojewódzkiej DW 651 omijającej miasto Gołdap, za 

zasadną.  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 18 lutego 2019 r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji większością głosów 2 za, 1 wstrzymujący pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 1 kwietnia 2019 r. na działalność Burmistrza Gołdapi w sprawie udzielenia zamówienia na 

prace na drodze gminnej w miejscowości Galwiecie tzw. „do pałacu”, gdzie uznaje się skargę za zasadną. 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 1 kwietnia 2019 r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji jednogłośnie 3 za pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Do pkt 6 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 8 maja 2019 r. w sprawie zwrotu kosztów zakupu pieca centralnego ogrzewania, gdzie 

postanawia się przekazać skargę według właściwości Radzie Nadzorczej przy ADM w Gołdapi Sp. z o.o. 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 8 maja 2019 r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji jednogłośnie 3 za pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Do pkt 7 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Róża Popławska        Zbigniew Makarewicz 


